
Protokół Nr 56/24  

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy, która odbyła się 

25 stycznia 2024 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad LVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 1000 otworzył obrady  

LVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Tuplice. Przewodniczący Rady powitał serdecznie 

wszystkich radnych, Panią Wójt, Panią Mecenas oraz Panią z obsługi rady i Pana informatyka. 

 

Przewodniczący Rady  poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział  

12 radnych i że obrady są prawomocne.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja  

z obrad jest dostępna w sieci internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie 

internetowej gminy Tuplice i w BIP. Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice 

wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 

 

Ponadto Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że 

dzisiejsza sesja nie była przewidziana w planie pracy rady, a zwołana jest na wniosek Pani 

Wójt. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad, a następnie przypomniał, że 

zgodnie z art. 20 ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym zmiany w porządku obrad mogą być 

dokonane tylko za zgodą wnioskodawcy. Następnie zapytał się czy są jakieś wnioski do 

przedstawionego porządku obrad. 

 

W związku z brakiem wniosków Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji porządku obrad. 

 

Ad 3.  Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Żarskiemu na dofinansowanie 

zadania organizacji zbiorowego transportu publicznego na obszarze powiatu żarskiego 

 

Przewodniczący Rady – poprosił o komentarz do projektu uchwały Wójt Gminy  Panią 

Katarzynę Kromp. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – przedstawiła projekt uchwały informując radnych, że 

nadal kontynuujemy współpracę ze Starostwem Powiatowym w organizacji zbiorowego 

transportu publicznego. W bieżącym roku dotacja na ten cel jest o połowę niższa, ponieważ 



zrezygnowaliśmy z niektórych kursów autobusowych, poza tym dopiero w tym roku rozliczymy 

płatność za grudzień 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – poprosił o wyjaśnienie rozliczenia starego roku w bieżącym – 

Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że w projekcie uchwały zaplanowana kwota 34.039,67 zł 

jest dotacją na 2024 r., w tym jest również rozliczenie kursów autobusowych za grudzień 2023 

r., a obecna wysokość dotacji jest prawie o połowę niższa niż w 2023 r. ponieważ 

zrezygnowaliśmy z kilku kursów autobusowych. 

Następnie radny Pan Jacek Krawczyk zapytał się czy były skargi od mieszkańców z powodu 

zawieszonych kursów autobusowych – Pani Wójt odpowiedziała, że nie było ani jednej skargi, 

zatem słusznie zrezygnowaliśmy z tych kursów. 

 

Przewodniczący Rady – po zakończonej dyskusji odczytał projekt ww. uchwały,  

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, 

Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LVI/333/24 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 25 stycznia 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Żarskiemu na dofinansowanie zadania organizacji zbiorowego transportu publicznego na 

obszarze powiatu żarskiego. 

 

b) w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

Strategii Rozwoju Gminy Tuplice na lata 2024-2030 

 

Przewodniczący Rady – poprosił o komentarz do projektu uchwały Wójt Gminy  Panią 

Katarzynę Kromp. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – przedstawiła projekt uchwały informując radnych, że 

potrzebujemy nową strategię rozwoju gminy, która jest podstawą zarządzania strategicznego, 

dokumentem, dzięki któremu można racjonalnie i efektywnie prowadzić działania zmierzające 

do zrównoważonego i długotrwałego rozwoju gminy. Ponadto strategia jest dokumentem 

niezbędnym do ubiegania się o środki finansowe z Unii Europejskiej. Próbowaliśmy sami ją 

sporządzić, ale niestety nie mamy takiej obszernej wiedzy w zakresie strategii rozwoju 



województwa, kraju i Unii Europejskiej, a to jest podstawa do przygotowania lokalnej strategii, 

zatem zadecydowaliśmy o zleceniu tego firmie, która się tym profesjonalnie zajmuje. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radny Pan Krzysztof Jagodzki – zapytał się co ma na celu strategia rozwoju gminy – Pani Wójt 

odpowiedziała radnemu, że nasza strategia obowiązywała do końca 2022 roku, musimy mieć 

nową strategię, żeby móc dalej ubiegać się o nowe środki finansowe na inwestycje i  nie tylko. 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się czy strategia będzie obowiązywała również 

mieszkańców, tj. czy np. jak prywatna osoba będzie chciała postawić na swoim terenie wiatraki, 

a nie będzie to zgodne ze strategią to czy i tak otrzyma pozwolenie na takie działania – Pani 

Wójt odpowiedziała, że strategia obejmuje całą gminę, w tym prywatne tereny, wszystkie 

planowane działania mają być z nią zgodne. 

 

Przewodniczący Rady – po zakończonej dyskusji odczytał projekt ww. uchwały,  

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, 

Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, 

Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Jagodzki 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr LVI/334/24 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 25 stycznia 2024 r. w sprawie określenia szczegółowego trybu 

i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Tuplice na lata 2024-2030. 

 

Ad 4. Zamknięcie obrad LVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady – Pan Sylwester 

Mazurkiewicz o godz. 1042 zamknął obrady LVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Tuplice. 

 

Nagranie z obrad LVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N. 

 

Protokołowała       Przewodniczący Rady 

 

Ilona Maj        Sylwester Mazurkiewicz 

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N

